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PROTOKOŁ Nr II/10 
z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 4 grudnia 2010 roku 
 
 
 

W sesji udział wzięli: 
a/ piętnastu radnych Rady Gminy         -   wszyscy obecni 
b/ Wójt Gminy                                         -  Eugeniusz Dańczak 
c/  Sekretarz Gminy                                -  Iwona Wójcik 
d/  Zastępca Wójta                                 -   Tadeusz Bejnarowicz 
e/  Radca Prawny                                   -   Małgorzata Ejsmont 
f/   Przewodniczący Rady Powiatu         -   Ryszard Stus 
 
 
Porządek obrad: 
 

1.Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b) ewentualne wnioski w sprawie porządku obrad. 

 2.Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta.  
        3. Wolne wnioski. 
         4. Zakończenie obrad II sesji Rady Gminy.    
 
 
Przebieg sesji: 
 
Ad 1 
 
a/ 
 Przewodnicząca Rady Gminy Jadwiga Karaś powitała Radnych i gości 
przybyłych na sesję. Następnie dokonała otwarcia sesji Rady Gminy stwierdzając 
prawomocność obrad. Otwarcia dokonała o godz.1405 w Sali konferencyjnej Urzędu 
Gminy. 
           
b/ 
  

Przewodnicząca Rady Gminy Jadwiga Karaś  poinformowała, że przebieg 
sesji zawarty jest w porządku obrad, który został przesłany Radnym. 
Przewodnicząca  zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego porządku 
obrad. 
Wójt Gminy Zwrócił się z prośbą by w porządku obrad w pkt. 3  podjąć uchwałę w 
sprawie udzielenie pomocy finansowej gminie Hażlach. Poinformował, że powyższe 
podyktowane jest tym, że w budżecie na 2010 rok mamy przeznaczone środki na ten 
cel. Wczoraj wpłynęło stanowisko RIO w Gdańsku, z którego wynika, że bez podjęcia 
uchwały wskazującej konkretną gminę nie będzie możliwa realizacja tego zapisu.   
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zarządziła głosowanie nad przyjęciem zmian 
do porządku obrad. 
W wyniku głosowania porządek po zmianach  został j przyjęty jednogłośnie /15 za/. 
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Ad 2 
 
M. Ejsmont – Radca Prawny wyjaśniła, że z uwagi na zmianę stanowiska 
Państwowej Komisji Wyborczej zachodzi obawa, że ślubowanie złożone przez Wójta 
na poprzedniej sesji będzie nieważne należy je powtórzyć. Taka sytuacja jak w 
naszej gminie występuje w wielu jednostkach samorządu na terenie całej Polski.    
 

Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zwróciła się z prośbą do nowo 
wybranego Wójta o złożenie ślubowania. 
Pan Eugeniusz Dańczak  zgodnie z art. 29a ustawy o samorządzie gminnym złożył 
ślubowanie następującej treści: „ Obejmując Urząd Wójta gminy Dębnica Kaszubska, 
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi Urząd 
sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy 
Dębnica Kaszubska”. 
Rotę ślubowania zakończył słowami: „Tak mi dopomóż Bóg”.  
/Rota ślubowania stanowi załącznik Nr 1 do protokołu/. 
 
Ad 3 
 

 Przewodnicząca Rady Jadwiga karaś poprosiła Wiceprzewodniczącą 
Agnieszkę Łomża o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej gminie Hażlach. 
Wiceprzewodnicząca Agnieszka Łomża odczytała projekt uchwały ( załącznik Nr 2 do 
protokołu). 
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś poinformowała, że projekt uchwały nie był 
opiniowany. Otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  
Wójt Gminy poinformował, że nasza pomoc ma trafić do gminy dotkniętej powodzią. 
Środki chcemy przekazać do gminy, z którą mamy dobre kontakty. Jest to gmina 
położona niedaleko Wisły. Nie są to duże środki ale dzielimy się tym co mamy. Dla 
powodzian zbiórkę także przeprowadzili strażacy, którzy uzbierali ok. 4 tys. zł oraz 
środki czystości, które zostały przekazana do Caritas.      
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają pytania 
dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta /15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Ad 4 
 
Ryszard Stus – Przewodniczący Rady Powiatu pogratulował Wójtowi i wszystkim 
nowo wybranym radnym wyboru. Zwróci ł uwagę na fakt, że funkcja radnego jest 
funkcją społeczną ale z kadencji na kadencję ta działalność jest co raz bardziej 
skuteczna. Radni dzięki swojemu zaangażowaniu wywierają istotny wpływ na rozwój 
środowiska, w którym działają. Życzy by w tej kadencji także udało się zrealizować 
wiele inwestycji. Przekazał także życzenia od Starosty Słupskiego Sławomira 
Ziemianowicz. Poinformował także, ze w najbliższym czasie czeka nas otwarcie 
nowo wybudowanego Szpitala w Słupsku. Będzie to jedna z najnowocześniejszych 
placówek tego typu nie tylko w Polsce ale i w Europie.  
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Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś podziękowała za życzenia i także złożyła 
gratulacje Panu Ryszardowi Stus z okazji ponownego wyboru na Przewodniczącego 
Rady Powiatu. 
Wójt zauważył, że budowa tego Szpitala to „misja życia” Przewodniczącego Rady 
Powiatu. Wszyscy mieszkańcy naszej Gminy doceniają  to. W Dębnicy Kaszubskiej 
zamieszkuje wielu wspaniałych ludzi, którzy są najcenniejszą wartością tej gminy. 
Cieszy się, że budowa szpitala nabrała takiego tempa i będzie go można już 
otworzyć. Prosi, by Przewodniczący Rady dopilnował, by Zarząd Dróg Wojewódzkich 
w Gdańsku wywiązał się z realizacji zadania jakie deklarował wykonać w tym roku tj. 
remont drogi wojewódzkiej 210 w granicach jej przebiegu przez nasz ą Gminę.   
 
Ad 5 
 Jadwiga Karaś Przewodnicząca Rady Gminy o godzinie 143º dokonała 
zamknięcia obrad II sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
 
 
Protokołowała:                                                                                               Przewodnicz ąca                                   
Teresa Kozdroń – Kołacka                                                             Rady  Gminy Dębnica Kaszubska 
                                                                                                                      / -/ Jadwiga Karaś                                                
 

 


